
 
Vragen VVD 
 
 
 
 
 
 
 
 
Geachte Griffie,  
 
naar aanleiding van de discussie over de door het College toegestuurde memo over verkoop 
gronden aan de Stichting ontwikkeling industrie terrein Kolksluis heeft de VVD fractie nog 
een paar aanvullende vragen hierover. Dit in aanvulling op de vragen van de D66 fractie. 
  
Wat zijn de juridische risico’s? 
Wat gebeurt er als deze Stichting failliet gaat?  
Wie bepaalt wie er in aanmerking komt voor vestiging? 
Wie bepaalt de verkoopprijs van de industrie grond en de prijs van de resterende 
(agrarische)gronden? 
Heeft het bestemmingsplan aldaar al rechtskracht? 
  
VVD fractie, P.J.Marees. 
 


